
Міністерство охорони здоров’я України 
Комунальний вищий навчальний заклад 

«Бердичівський медичний коледж» 
Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № 5
засідання Студентської ради коледжу

28.11.2019р. м. Бердичів

Голова Студентської ради: Осадчук Антоніна Валентинівна
Заступник голови: Поліщук Катерина Євгеніївна
Секретар: Рушелюк Анастасія Ігорівна
Присутні: 20 членів Студентської ради
Запрошені: Педоренко Н.В. в.о заступника директора з виховної роботи, Загребельна Л.М. 

голова первинної профспілкової організації студентів, завідуюча відділенням 
«Сестринська справа» Жирук Л.П., завідуюча відділенням «Лікувальна справа» 
Яценко К.А.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
I. Розгляд відрахування, переведення та поновлення на навчання студентів КВНЗ 
«Бердичівський медичний коледж» Житомирської обласної ради.
II. Взяти участь у загальноміських заходах: День Гідності та Свободи,День пам'яті жертв 
Голодомору.
III. Робота з студентами,що мають пропуски без поважних причин та заборгованість у 
навчанні й порушують Правила внутрішнього розпорядку коледжу і Статуту коледжу та 
робота з батьками тих студентів,що мають заборгованість у навчанні та пропуски занять 
без поважних причин.
IV. Випуск газети "Студентський меридіан " до Дня студента.

І. СЛУХАЛИ:
Поліщук Катерину Євгеніївну - заступника Голови студентської ради, яка повідомила, 
що надійшла заява від студентки Сетник Іванни Іванівни, студентки І курсу 14-М групи 
КВНЗ відділення «Сестринська справа» «Бердичівський медичний коледж» Житомирської 
обласної ради, з проханням відрахувати її з «Бердичівського медичного коледжу» 
Житомирської обласної ради, за власним бажанням.

ВИСТУПИЛИ:
Лисак Юлія Анатоліївна - студентка 41-Ф групи відділення «Лікувальна справа», яка 
висловила прохання надати згоду на відрахування з «Бердичівського медичного коледжу» 
Житомирської обласної ради, за власним бажанням.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 20 члена Студентської ради
Проти - 0 членів Студентської ради
Утримались - 0 членів Студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ:



Надати погодження на відрахування з числа студентів Сетник Іванну Іванівну,студентку 
14-М групи відділення «Сестринська справа» з «Бердичівського медичного коледжу» 
Житомирської обласної ради,за власним бажанням.

II. СЛУХАЛИ:
Педоренко Наталія Василівна - в.о.заступника директора з гуманітарних питань та 
виховної роботи,яка запропонувала взяти участь у проведенні загальноміських заходів.

ВИСТУПИЛИ:
Герасимчук Анастасія Вікторівна - студентка 24-М групи, яка запропонувала розпочати 
підготовку студентів до участі в загальноміських заходах.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 20 члена Студентської ради
Проти - 0 членів Студентської ради
Утримались - 0 членів Студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ:
Взяти участь у загальноміських заходах: День Гідності та Свободи та День пам'яті жертв 

Г олодомору.

III. СЛУХАЛИ:
Осадчук Антоніну Валентинівну- голову Студентської ради,яка запропонувала провести 
роботу з студентами,що мають пропуски без поважних причин та заборгованість у навчанні 
й порушують Правила внутрішнього розпорядку коледжу і Статуту коледжу та роботу з 
батьками тих студентів,що мають заборгованість у навчанні та пропуски занять без 
поважних причин.

ВИСТУПИЛИ:
Радкевич Наталія Василівна - студентка 42-Ф групи, яка підтримала ідею провести 
роботу з студентами,що мають пропуски без поважних причин та заборгованість у навчанні 
й порушують Правила внутрішнього розпорядку коледжу і Статуту коледжу та роботу з 
батьками тих студентів,що мають заборгованість у навчанні та пропуски занять без 
поважних причин.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 20 члена Студентської ради
Проти - 0 членів Студентської ради
Утримались - 0 членів Студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ:
Провести роботу зстудентамщщо мають пропуски без поважних причин та заборгованість у 
навчанні й порушують Правила внутрішнього розпорядку коледжу і Статуту коледжу та 
роботу з батьками тих студентів,що мають заборгованість у навчанні та пропуски занять 
без поважних причин.

IV. СЛУХАЛИ:
Поліщук Катерину Євгеніївну - заступника голови Студентської ради, яка повідомила, 
що необхідно випустити газету "Студентський меридіан " до Дня студента.



ВИСТУПИЛИ:
Яремчук Дмитро Сергійович - студент 32-ф групи,який запропонувавдолучити до 
оформлення газети студентів,які входять до складу організаційно-інформаційного 
сектору.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 20 члена Студентської ради
Проти - 0 членів Студентської ради
Утримались - 0 членів Студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ:
Доручити оформлення газети студентам,які входять до складу організаційно- 
інформаційного сектору.

Голова студентської ради 
Заступник голови

Осадчук Антоніна
Поліщук Катерина

Секретар Рушелюк Анастасія


